
           Z á p i s  č. 6/2009 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 28.12.2009 v zasedací místnosti OÚ 
 
 
Přítomni:   Dle prezenční listiny 
 
Ověřovatelé zápisu:  Ludmila Červenková, Pavel Červenka 
 
Zapisovatel: Milena Kobylíková 
 
Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík. 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednomyslně schválilo program zasedání. 
 
1. Schválení rozpočtového provizoria na rok 2010. 
2. Úprava rozpočtu. 
3. Ostatní záležitosti. 
 
ZO jednomyslně schválilo, aby diskuse probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
K bodu 1 
ZO projednalo rozpočtové provizorium na rok 2010. 
Usnesení č.1/6/2009 
ZO jednomyslně schválilo rozpočtové provizorium na rok 2010 v částce 640 tis. Kč (2/12 
rozpočtu roku 2009). Definitivní rozpočet bude zpracován a schválen v souladu se zákonem 
o obcích č.128/2000 Sb. a zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech v měsíci 
únoru 2010. 
 
K bodu 2 
ZO projednalo 5. úpravu rozpočtu v roce 2009. 
Usnesení č.2/6/2009 
ZO jednomyslně schválilo 5. úpravu rozpočtu v roce 2009 (viz příloha). 
 
K bodu 3 
a) Starosta informoval ZO o uskutečnění tříkrálové sbírky v obci. 
b) Milan Štefka upozornil na velmi nestandardní postup předsedů kontrolního výboru 
    (Rudolf Halaška) a komise technické, životního prostředí a veřejného pořádku (Jaroslav  
    Gajdošík): 
   „Tyto komise řešily sousedský spor v obci. Předsedové však nerespektovali písemnou  
     žádost místostarosty Zdeňka Kužely, aby projednávání sporu byly přítomny obě strany. 
     Jedna ze stran však přizvána nebyla a jednání proběhlo na místě bez jejich vědomí. 
     Ze zápisu z jednání vyplývá, že přítomni byli pouze předsedové výše zmiňované komise 
     a výboru a jedna ze stran. Výsledkem jednání bylo odstoupení účastníka sporu, který jej 
     vyvolal. I přes tento velmi jasný výsledek jednání bych však chtěl vyjádřit značné 
     znepokojení nad přístupem a postupem předsedů obou komisí, a to minimálně v úrovni 
     etické.“ 
 
      
 


